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Datum: 03-07- 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Loura Raamsdonk, , Margreet Beerhorst,  Henri Brendel, Klaas 
Terpstra , Anton Bijtenhoorn, Lobna Hourani, Janice Sewraj (via Teams) Robin Mahtadi, Yvon van Rijn 
en Henk van Goor 
Afwezig: Wilma Sprong, Thomas van Arendonk , Fatma Güdük , Xandra v.d. Endt, Coby Lammers. 
Toehoorders: Sjaak Sprong en Emanuel Koschin. 
 
 

1. Opening. 
Margreet opent de vergadering met een welkom aan allen en in ’t bijzonder aan Hanneke van Gelder 
die een presentatie zal geven over Stichting Aanzet. Ook een welkom aan Emanuel Koschin, die op 
uitnodiging van Henri deze vergadering als toehoorder zal bijwonen. 

 
2. Presentatie Stichting AanZet. 

Aanzet helpt gemeenten en scholen om een kansenaanpak te ontwikkelen die school, thuis en de 
wijk verbindt. De aanpak is laagdrempelig, maatwerk en inclusief.De nadruk wordt gelegd op 
preventie, vroegsignaleren, ondersteuning en begeleiding.  Aanzet helpt kinderen en ouders die een 
steuntje in de rug kunnen gebruiken voor een goede start thuis en op school. Nieuw is de 
brugfunctionaris, iemand die vooral op school veelvuldig te zien  is en een brug slaat tussen de 
kansrijke en kansarme gezinnen. 
Na de presentatie heet Margreet de  nieuwkomer Emanuel Koschin nog eens welkom. Zijn 
geboorteland is Iran en met zijn vrouw is hij 5 jaar in Nederland. 
 

3. Mededelingen, ingekomen stukken. 
• Hoe gaat het met je. Op verzoek van Xandra is dit agendapunt(tijdelijk) toegevoegd 

om de vergadering wat informeel en onthaast te beginnen. Het is een proef. 
• Bestuurlijk overleg. Dit overleg staat gepland op 26 augustus a.s. en het staat de 

adviesraadleden vrij om daarbij aan te schuiven. 
• Kennismaking nieuwe burgemeester. Voorstellen van de Adviesraad aan de nieuwe 

burgemeester Jack de Vries zal plaatsvinden op donderdag 5 september a.s. 
                             Fatma en Anton zijn officieel toegetreden tot de Adviesraad. We hebben een nieuwe                 
                            adreslijst gekregen die ter plekke compleet gemaakt wordt. 
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• Sjoukje wijst ons op de Voorzieningenwijzer, een instrument dat ontwikkeld is door 
SOW en in het werkveld zeer positief ontvangen is. Deze voorzieningenwijzer geeft 
de kortste route naar het antwoord dat jij als vrager nodig hebt: welke voorzieningen 
zijn er, waar heb je recht op?  Mensen kunnen ook een adviseur thuis krijgen. 

                        
• Terugblik presentatie afstudeer project toegankelijkheid. 

Op 20 juni j.l. gaf Larissa Schaap een presentatie van haar afstudeeronderzoek bij de 
gemeente over de fysieke toegankelijkheid van de openbare ruimte. Het betrof het 
gehele onderzoek, de bevindingen en het advies aan de gemeente. Larissa ging in op 
de huidige toegankelijkheid, het huidige beleid en mogelijkheden voor verbetering. 
De presentatie werd verduidelijkt met  herkenbare situaties , gefotografeerd in 
Maassluis. Na afloop gaf de aanwezige wethouder Evers  commentaar. Ook enkele 
ambtenaren van “het groen” reageerden.De presentatie was enkel toegespitst op 
mensen met een motorische beperking. Vanuit de BIM kan op de reactie van de 
wethouder gereageerd worden. 

 
4. Verslag vorige vergadering 29 mei 2024. 

N.a.v. punt 4: Sjoukje heeft navraag gedaan of de persoonlijke gegevens die gevraagd worden bij het 
aanmaken van een profiel op SamenzijnwijMaassluis, ook voor anderen te zien zijn . Het antwoord is: 
nee. Coby heeft om een kwartaalreportage van ROGplus gevraagd om de AS meer inzicht te kunnen 
geven over de werkzaamheden van ROGplus. Die is per mail aan ons verstuurd. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

 
                              

5. Behoefte aan cursussen en werkbezoeken. 
Henk gaat zich bezig houden met de werkbezoeken. Wellicht zijn er ook locaties die nog niet zo lang 
geleden bezocht zijn, maar door externe invloeden een veranderd beeld geven. Sjoukje gaat 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn, om met de hele Adviesraad van Maassluis een incompany 
training te volgen. We nemen nog even het lijstje door van locaties die al genoemd zijn met de 
nodige aanvullende informatie, zodat Henk aan de slag kan. 

 
6. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 

Henri en Anton zijn naar de bijeenkomst over positieve gezondheid geweest vanuit BIM en de 
Adviesraad. Grote opkomst van maatschappelijke instellingen uit Maassluis. Naar aanleiding van dit 
onderwerp maakten zij kennis met elkaar en hun aanbod aan activiteiten voor inwoners. 
Rohin heeft een vraag over fatbikes die voor  gevaarlijke situaties op straat zorgen. Ze zou graag een 
wet zien die dit gedrag verbiedt. Die wet is er wel, maar de handhaving blijft in gebreke.  
Klaas betreurt het dat het Jeugd Educatie Fonds is gestopt met de subsidieregeling aan een aantal 
scholen voor b.v. groepenvervoer voor excursies of schoolreisjes. Het college wil geen onderscheid 
maken en had het Fonds gevraagd om aan alle scholen een subsidie te verstrekken, niet aan een 
deel. Het organiseren van groepsvervoer voor scholen wordt overgenomen door Buzz10. Klaas is niet 
overtuigd door de argumenten. Sjoukje stelt voor om hierover met de betrokken beleidsmedewerker 
een afspraak te maken of met de wethouder. Margreet vraagt Klaas met meer onderbouwing te 
komen van zijn onderzoek bij scholen die zeggen “niet mee te kunnen doen”. Margreet spreekt  haar 
zorgen uit over de financiële situatie van meer dan 200 gemeenten vanaf 2026. Ze benadrukt dat, als 
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we nog iets voor elkaar willen krijgen, we er als de kippen bij moeten zijn bij het opstellen van de 
begroting voor 2026. 
 

7. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 
 
  
 
 
 
Volgende vergaderingen: 
11 september- 23 oktober-11 december 2024 
 
 

 
 
 
 
 
      
                                                                     

 
 
 

 


